
Kam jdeme a kde chceme skončit

Vážené dámy , milé spoluhráčky a vůbec všechny, které se považujete za přítelkyně golfu. Původně jsem
si myslela , že ponechám vše ohledně vzniku České ženské golfové asociace bez komentářů ze své
strany a pouze budu figurovat , jako člověk který se bohužel účastnil poslední popsané události. Kdybych
nebyla přítomna, nikdy bych nevěřila , že je to mezi námi děvčaty možné. V golfu se pohybuji od roku
1993 původně jako zaměstnanec, později pouze jako hráčka a nejsem s těch, kterým by mohli říct , že se
mu vše co se děje okolo golfu 100% líbí.

Hra mne však baví a beru jí ,jako věc, kterou k životu nutně potřebuji. Rok 2003 mi však přinesl v tomto
sportu spoustu zážitků , které se mi vryjí na dlouhou dobu do paměti. Do mého života vstoupil nový rytmus
a já jsem začala skoro každé pondělí za vydatné podpory svého zaměstnavatele chodit mezi partu fajn
ženských a ocenila jsem nápad, který vznikl a obdivovat Marcelu Chrpovou, že je schopna vyjednat pro
hrstku "BAB" možnost si zahrát za cenu nenarušující rozpočet domácnosti a v čase neomezujícím chod
domácností. Uvítala jsem i to , že v našem golfu vznikly hned dvě túry , které jsou výhradně pro hráčky. S
chutí jsem se zúčastnila i turnajů Czech lady open v Kořenci a Mariánských Lázních a brala to jako světlé
body ve svém golfovém životě. Již v Kořenci jsem si však všimla, že i mezi námi děvčaty je to co mi vadí a
to zařazování do regiónů, zájmových skupin a vznikají konkurenční partičky. Tento pocit však vyprchal
večer u skleničky při příjemné muzice a fantastické zábavě a já jsem odjížděla domů s pocitem příjemně
prožitého prodlouženého víkendu a že je vše na dobré cestě. Další turnaje proběhly v pohodě v dobré
partě a v naději, že tu vzniká do budoucna něco co bude pouze pro nás ženský. Minulý rok mi však přinesl i
zklamání. Prvním bylo , že se i mezi golfisty najde někdo, kdo je schopen kolegu golfistu okrást a tím ho
vyřadit z boje na polovinu sezóny. Je fakt, že díky tomu, že někdo ukradl mému synovi hole se mi postaral
o kediho, který byl překvapen hojnou účastí a docela rád mezi nás chodil. Dalším nepříjemným zážitkem
pro mne byl dopis, který obdržela Marcela Chrpová po uveřejnění jména golfové túry , kterou pro rok 2003
připravila. Tón a hlavně znění právničky zastupující paní Stavařovou mne zaskočil. Vyhrožování soudem a
odnětím svobody v rozsahu dvou let, jsem však brala jako již zaběhnutý folklór trefně popisovaný v článku
Alana Babického ohledne ochranných známek na slovo golf. Ještě bych chápala kdyby se ohradil sponzor
této "poškozené túry".

Na základě toho vznikl název túry Lady Paradise - Fit pro život. Tato túra nemá za sebou vlivného sponzora
a vznikla  opravdu pouze a  jen z  mravenčí  práce Marcely  Chrpové a později  ve spolupráci  s  Natalií
Redkovou a za finanční podpory nás hráček. Podmínky, které nám Marcela vyjednala , ceny které do
turnajů zajistily i  za spolupráce hráček, z této túry udělaly věc, která se nedá přehlédnout a která k
golfovému životu hráček již patří. Hnutí kolem obou ženských turnajových túr vyústilo ve snahu založit
ženskou asociaci, ale tak jak vzniká tato asociace, tak jsem přesvědčena, že ukazujeme na to , že nemáme
nárok samostatně prosazovat práva golfistek a že je potřeba , aby nám buď tuto naší organizaci založil
někdo jiný , nebo aby vůbec nevznikla.

Já osobně jsem si myslela, že vznikem této asociace dojde ke spojení hráček a tím vznikne něco, co začnou
naši golfisté brát vážně, že jim ukážeme, že nejsme pouhá " PIPI Liga", že jde se domluvit a táhnout za
jeden provaz, že máme rozum a úroveň a hlavně, že chceme golfovému snažení pomoct. Situace, která
však nastala mne utvrzuje v tom, že nejsme " zralé" na to, aby v českém ženském golfovém hnutí vzniklo
něco jednotného a smysluplného, zahrnujícího pod svou záštitu všechny golfistky a jednotně pracovat pro
dobro věci. Nadále budu řadovou členkou ČGF a členkou golfového klubu, budu se účastnit všech turnajů ,
kterých se zúčastnit budu moci. Podpořím Marcelu v jejím boji o slušné chování, ale nikdy se nestanu
členkou spolku , který založil někdo a někde a já jsem neměla možnost se k tomuto , byť pouhou účastí na
zakládající konferenci vyjádřit a nikdy nebudu hrát turnaj, který tento spolek bude pořádat, to je mé
rozhodnutí. Těším se na setkání při turnajích a jiných akcích a doufám, že Marcela vytrvá a nadále se o
mne a další bude po golfové stránce starat se stejným nasazením a elánem.



Přeji hezkou hru
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